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ΤΕΠΑΚ

Συνεργασία με το Πανεπιστήμιο
της Κίνας Hangzhou Dianzi

Ο πρύτανης του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου

Κύπρου ΤΕΠΑΚ καθηγητής
Παναγιώτης Ζαφείρης συναντήθηκε τη
Δευτέρα 18 Απριλίου στο γραφείο του
με τον πρέσβη της Λαϊκής Δημοκρατίας
της Κίνας στην Κύπρο κ Liu Yantao
Κατά τη διάρκεια της συνάντησής τους
είχαν την ευκαιρία να ανταλλάξουν
απόψεις σχετικά με πιθανούς τρόπους
ενίσχυσης της συνεργασίας μεταξύ του
ΤΕΠΑΚ και της κινέζικης πρεσβείας με
έμφαση στον τομέα της ανώτερης εκπαίδευσης

Ο Παναγιώτης Ζαφείρης
ενημέρωσε τον Κινέζο πρέσβη για τις
προσπάθειες που βρίσκονται εδώ και
λίγο καιρό σε εξέλιξη με στόχο την
προσφορά από πλευράς του ΤΕΠΑΚ
και του κινεζικού Πανεπιστημίου
Hangzhou Dianzi University ενός κοινού

μεταπτυχιακού προγράμματος
σπουδών στον κλάδο των ηλεκτρολό¬

γων μηχανικών Οι προσπάθειες εισήλθαν

στο τελικό τους στάδιο και βρισκόμαστε

κοντά στην υλοποίηση του
προγράμματος αυτού ανέφερε ο πρύτανης

προσθέτοντας ότι το πρόγραμμα
βρίσκεται στο στάδιο της αξιολόγησής
του από τον Φορέα Διασφάλισης και
Πιστοποίησης της Ποιότητας της Ανώτερης

Εκπαίδευσης ΔΙΠΑΕ Από την
πλευρά του ο Κινέζος πρέσβης ανέφερε

ότι θα προβεί σε όλες τις απαραίτητες
ενέργειες για την επίτευξη αυτού

του στόχου Ο πρύτανης αναφέρθηκε
επίσης στις προσπάθειες για τη δημιουργία

Κέντρου Κομφούκιος στη
Βιβλιοθήκη του Πανεπιστημίου το
οποίο θα προσφέρει την ευκαιρία σε
φοιτητές και φοιτήτριες του ΤΕΠΑΚ να
γνωρίσουν την ιστορία και τον πολιτισμό

της Κίνας μιας χώρας η οποία έχει
ηγετική θέση παγκοσμίως στους τομείς

της τριτοβάθμιας εκπαίδευσης της
έρευνας και της καινοτομίας Το Κέντρο
θα συμβάλει σημείωσε στην ανάπτυξη
εκπαιδευτικών ερευνητικών και πολιτιστικών

συνεργασιών μεταξύ της Κύπρου

και της Κίνας Ενημέρωσε τέλος
τον πρέσβη ότι το ΤΕΠΑΚ θα συνδιορ
γανώσει με το Υπουργείο Εξωτερικών
στα τέλη Μαΐου εκδήλωση με θέμα
Διπλωματία και Πολιτισμός στην

οποία θα προσκληθούν να συμμετάσχουν
οι ξένες πρεσβείες στην Κύπρο

συμπεριλαμβανομένης και της κινέζικης
πρεσβείας Η συνάντηση του πρύτανη

με τον πρέσβη της Κίνας πραγματοποιήθηκε

στο περιθώριο της εκδήλωσης

που πραγματοποιήθηκε την ίδια
μέρα στο κτήριο της πρυτανείας με
σκοπό την παραχώρηση υποτροφιών
σε φοιτητές και φοιτήτριες του ΤΕΠΑΚ
από την Huawei Κύπρου
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Φέσι χιλιάδων cuouyai
με πινακίδες δοκιμής

Υπάρχει κατάχρηση

παραδέχεται στον Π

ο αρμόδιος υπουργός

Μεταφορών κ Γιάννης

Καρούσος ο οποίος

δρομολογεί μέτρα
για πάταξη της παρανομίας

Πάρα πολλά τα περιστατικά κατάχρησης πινακίδων
δοκιμής τα τελευταία χρόνια Χρησιμοποιούν τις
πινακίδες για να κυκλοφορούν με μη
εγγεγραμμένα ή ακινητοποιημένα υπερπολυτελή
αυτοκίνητα χωρίς να φορολογούνται και χωρίς να
πληρώνουν άδεια κυκλοφορίας

Νirr
Απώλειες χιλιάδων ευρώ καταγράφει το Δημόσιο
από τις καταχρήσεις που γίνονται με τις πινακίδες
δοκιμαστικής κυκλοφορίας οι οποίες αγοράζοντα
από τους εμπόρους οχημάτων προς €200 το
ζεύγος Καταγγελίες και για ενοικιάσεις των
πινακίδων αυτών σε τρίτα πρόσωπα

Με βάση την κείμενη νομοθεσία η χρήση
πινακίδων δοκιμής επιτρέπεται από τον ίδιο
αγοραστή μόνο για περίοδο 15 ημερών κατά την
οποία θα πρέπει να εγγραφεί το όχημα
Ονομαστικές καταγγελίες για χρήση πινακίδων
δοκιμής πέραν των πέντε ετών από επιχειρηματίες

κατώτατος

ΕΙΣΒΟΛΗ ΣΤΗΝ ΟΥΚΡΑΝΙΑ

Ιεκινά η μεγάλη μάχη για ιο Ντονμπάς
Μια νέα φάση της ρωσικής εισβολής στην Ουκρανία δείχνει να ξεκινά με τη
Μόσχα να προσπαθεί να θέσει υπό τον έλεγχο της το Ντονμπάς Δεν θα τα καταφέρετε

ούτε και τώρα διαμηνύουν οι Ουκρανοί ΣΕΛ 4

Μετά το Πάσχα

κλειδώνει το ποσό
Στην τελική ευθεία έχουν εισέλθει
οι συζητήσεις σε ό,τι αφορά το ακριβές

ποσό το οποίο αναμένεται να
ανακοινωθεί το αργότερο αρχές
Μαΐου Πληροφορίες αναφέρουν
πως το αρχικό ποσό θα είναι γύρω
στα 900 ευρώ και θα προσαρμόζεται

σταδιακά ΣΕΛ 6

ΛΕΜΕΣΟΣ ΜΕΣΩ ΤΗΣ ΚΥΠΡΟΥ

ΑΚΕΛ

Προχωρούν χωρίς Πλατή
Στον Αχιλλέα Δημητριάδη και τον Ανδρέα Μαυρογιάννη δείχνει

να περιορίζεται προς το παρόν η λίστα η οποία θα τεθεί
για προβληματισμό στα όργανα τα κόμματος ενόψει της αναζήτησης

υποψηφίου για τις προεδρικές.Έως τα μέσα Μαΐου οι
αποφάσεις τους ΣΕΛ 5

ΠΑΣΧΑΛΙΝΗ ΑΓΟΡΑ

Συγκρατημένες
τιμές για ια
αμνοερίφια

ΤΕΠΑΚ ΔΗΜΟΣ ΛΕΜΕΣΟΥ
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Συμφώνησαν να πιέσουν για Β πόλο ίου ΤΕΠΑΚ
ΓΡΑΦΕΙ ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΖΟΥΡΟΣ

Δήμος

Λεμεσού και ΤΕΠΑΚ συναντήθηκαν
χθες μακριά από τα φώτα της
δημοσιότητας έπειτα από αίτημα τουβ Δήμου της Λεμεσού Βασικό θέμα της

συνάντησης ήταν να τεθούν επί τάπητος οι
αντιδράσεις και διαφωνίες των τοπικών αρχών
με κάποιες ενέργειες του ΤΕΠΑΚ που έχουν να
κάνουν κυρίως με την ανάπτυξή του σε άλλες
επαρχίες πέραν της Λεμεσού Η συνάντηση
έγινε σε καλό κλίμα και οι δύο φορείς
αντάλλαξαν απόψεις σχετικά με το μέλλον του
ΤΕΠΑΚ Παρόντες από τον Δήμο Λεμεσού ήταν
ο δήμαρχος Νίκος Νικολαΐδης και αρκετοί
δημοτικοί σύμβουλοι ενώ εκ μέρους του ΤΕΠΑΚ
παρευρέθηκαν ο πρύτανης Παναγιώτης
Ζαφείρης και ο πρόεδρος του δ.σ Χρίστος
Χωματάς

Έλλειψη χώρων
Αμφότεροι συμφώνησαν ότι βασικό στοιχείο
για την περαιτέρω ανάπτυξη του ΤΕΠΑΚ στην
πόλη της Λεμεσού είναι η εκκίνηση της
υλοποίησης του Β πόλου ανάπτυξης του
ΤΕΠΑΚ στους χώρους της Τεχνικής Σχολής και
του Παλιού Νοσοκομείου Για να μπορέσει το

πανεπιστήμιο να αναπτυχθεί χρειάζεται
επιπλέον χώρους αφού είναι αντιληπτό ότι
έχουν σχεδόν εξαντληθεί τα περιθώρια εντός
του κέντρου της πόλης
Επιπλέον έγινε συζήτηση και ανταλλαγή
απόψεων όπου σύμφωνα με πληροφορίες
καθορίστηκε ότι η κύρια προτεραιότητα για το
ΤΕΠΑΚ να είναι η ανάπτυξή του με σχολές
τμήματα και φοιτητές στην πόλη της Λεμεσού
χωρίς όμως να παραγνωρίζεται το γεγονός ότι
το πανεπιστήμιο δεν είναι αποκλειστικά της
πόλης καθώς και ότι είναι αυτόνομο με δικά
του σώματα που παίρνουν τις αποφάσεις που
το αφορούν

θα κρατήσουν επαφή
Μιλώντας στον Π ο δήμαρχος της Λεμεσού
διαβεβαιώνει ότι η συνάντηση έγινε σε πολύ
καλό κλίμα και ότι ο κοινός στόχος που τέθηκε
είναι η επίσπευση των διαδικασιών για τη
διάθεση των χώρων που έχει ανάγκη το
πανεπιστήμιο δηλαδή του Β πόλου έτσι θα
βοηθήσει και η πόλη το ΤΕΠΑΚ να αναπτυχθεί
εδώ στη Λεμεσό Παράλληλα μας ενημέρωσε
ότι συμφώνησαν να διατηρήσουν τακτικές
επαφές με στόχο την αλληλοενημέρωση και
προώθηση των κοινών στόχων
Ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ καθηγητής Παναγιώτης
Ζαφείρης επιβεβαίωσε και αυτός την ανάγκη να
εξασκηθεί πίεση για να προχωρήσει ο Β πόλος
όπως ήδη έχει ανακοινωθεί καθώς είναι
φανερό ότι υπάρχει έλλειψη χώρων στο κέντρο
για την ανάπτυξη του ΤΕΠΑΚ Ο πρύτανης
εξήγησε ότι έγινε μια παρουσίαση από πλευράς
πανεπιστημίου του αναπτυξιακού πλάνου του
ΤΕΠΑΚ όπου οι φορείς της Λεμεσού
ενημερώθηκαν για τις ήδη ειλημμένες
αποφάσεις του πανεπιστημίου για τη δημιουργία
νέων τμημάτων στη Λεμεσό που θα φέρουν
400-500 επιπλέον φοιτητές Επίσης το
πανεπιστήμιο διαβεβαίωσε τον Δήμο Λεμεσού
ότι θα παραμείνουν σε επικοινωνία για συχνή
και θεσμοθετημένη ανταλλαγή απόψεων
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